
Schůzka Komise sportovců ČSPS, 17.04.2024, 13:00 - zápis 

(Jednání na ČSPS)  

 

Přítomni: J. Tesárek (JT), M. Judickij (MJ), M. Kozubek (MK) 

Online: S. Kubová (SK), V. Netrh (VN), T. Franta (TF) 

_______________________________________________________________________________ 

 

1. Úvodní slovo 

SK zahájila schůzi a představila témata, která byla diskutována již v rámci online schůze 

Komise sportovců (KS). KS projednala témata osobně s JT a učinila z nich výstupy.   

 

2. Yarmill 

VN představil problematiku Yarmilla a diskutovaly se návrhy zlepšení – snazší dohledání 

jednotlivých tréninků, lepší přehlednost.  

KS upozornila na důležitost uchování dat pro další generace a možnosti čerpání informací, 

nikoli pouze formou kilometrażí, ale i zastoupení jednotlivých tréninkových zón. SK navrhla 

napodobení aplikace podle sportovní aplikace Strava.  

KS chce znát využití dat do praxe. Případně, kdo se touto problematikou a vyhodnocováním 

dat zabývá.  

JT bude toto téma projednávat s provozovateli aplikace a Metodikem ČSPS. 

 

3. Zapojení psychologa 

MJ vyslovil problematické body v rámci juniorských kategorií. KS navrhla větší zapojení 

psychologa především v přechodových kategoriích (žák – junior/junior – senior/senior – 

ukončení kariéry) na vybraných soustředění (SCM, reprezentační) pro sportovce i trenéry 

/především ta úvodní – září, leden/únor). Cílem by měl být snažší přechod do jednotlivých 

kategorií a lepší mentální příprava a připravenost plavce i trenéra (i např. na odchod plavce k 

jinému trenérovi). 

 

4. Marketing ČSPS, sociální sítě 

MJ navrhl možnosti zlepšení jednotlivých kanálů v rámci prezentace ČSPS. Jako 

problematické se jeví především dosahy jednotlivých kanálů a jejich nekvalitní provedení.  

KS navrhla omezení projektů a zkvalitnění těch dosavadních.  

JT upozornil na výběrové řízení pro zájemce o vedení sociálních médií.  

JT upozornil, že je především potřeba oslovit potenciální partnery ČSPS za účelem finančního 

zisku, proto  se ČSPS snaží tvořit projekty za účelem zapojení širší populace.  

 

5. Duální kariéra 

SK otevřela a vysvětlila téma Duální kariéry. SK navrhla, zda by mohl v rámci ČSPS projekt 

Duální kariéry vzniknout. Lze reprezentantům starším 18 let nabídnout možnost finančního 

příspěvku na studium trenérské třídy či rozhodčího.  

JT již rozjednal toto téma s předsedou ČOV a možné spolupráci s pražskou soukromou 

vysokou školou. 

 

6. Placená funkce předsedy ČSPS 

JT vyslovil poděkování, ale že ČSPS potřebuje finančně podpořit jiné projekty. 

 

7. Aplikace Statistika Czech Swimming 

MJ navrhl na základě poptávky od plavců vytvoření aplikace Czech swimming po vzoru 

aplikace World Aquatics. Aplikace by sloužila pro snažší a rychlejší vyhledávaní výsledků, 

rekordů, online přenosů a všeho, co stránky vysledky.czechswimming.cz nabízí. 



JT vyhodnotil finanční nakłady na vytvoření této aplikace a projedná návrh, zda je finančně 

reálný a především využitelný v praxi. 

 

8. Aplikace Čistý sport 

VN upozornil na aplikaci „Čistý sport” od Antidopingového výboru ČR, která je volně 

přístupná na Google Play i Apple Store pro všechny sportovce. Aplikace nabízí rychlé 

dohledání povolených/zakázaných léků a látek při tréninku i závodech. 

JT upozornil, že na sociálních sítích ČSPS zmínka o aplikaci proběhla, nicméně je možné ji 

opět připomenout. 

  

9. Termín další schůze 

KS bude pravidelně představovat témata předsedovi ČSPS. KS bude projednávat jednotlivá 

témata online diskuzí a následně je diskutovat osobně. 

 

Zapsala: SK 

 

 


